
 

 

Protokół Nr  55/2014 
z posiedzenia Komisji Budżetu Rady Miasta Ostrowca Św. 

w dniu 2 kwietnia 2014 r. 
 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji – H. Rożnowski 
 
1. Lista obecności - w załączeniu. 
2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 
 
Lp. Sprawa Wniosek / Stanowisko / Informacja  

(Wynik głosowania) 
1. Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miasta w sprawie: 
   
a) zatwierdzenia taryf na zbiorowe  Uzasadnienie do projektu uchwały przedsta- 
 zaopatrzenie w wodę i zbiorowe  wił Prezes MWiK – Z. Foremniak informuj- 
 odprowadzanie ścieków (projekt  jąc, że proponowane zmiany mają charakter 
 uchwały w załączeniu) „kosmetyczny”, stawki są prawie takie same 
  jak w ubiegłym roku, jedynie cena za 1 m2 
  wrośnie o 2 gr.  
   
  Członkowie Komisji w głosowaniu – stosun- 
  kiem głosów: 5 – za, przy braku głosów  
  przeciwnych i 3 wstrzymujących się – pozy- 
  tywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały.  
b) zm. uchwałę w sprawie uchwalenia  Uzasadnienie do projektu uchwały przedsta- 
 budżetu Gminy Ostrowiec Święto- wiła Skarbnik Miasta – E. Pichór informu- 
 krzyski na 2014 r. (projekt uchwały jąc, że zmiany w budżecie dotyczą m.in.: 
 w załączeniu).  - dochodów Przedszkola Publicznego ze  
  sprzedaży złomu, 
  - realizacji programu gospodarki niskoemi- 
  syjnej, 
  - wypłaty odszkodowań na rzecz spółdzielni 
  mieszkaniowych z tytułu braku mieszkań so- 
  cjalnych – środki na ten cel muszą być wy- 
  gospodarowane w budżecie, gmina propono- 
  wała tereny dla Spółdzielni „Hutnik”, ale nie 
  wyraziła ona zgody, generalnie sytuacja  
  w tym zakresie jest bardzo trudna, 
  - przeznaczenia 12 tys. zł na zakup systemu 
  transkrypcji obrad Rady Miasta, 
  - zabezpieczenia wkładu własnego MOPS 
  w wys. 172.423 zł na realizację projektu  
  „Wspólna sprawa”, środki zostaną wygospo- 
  darowane z dodatków mieszkaniowych, 
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  - zabezpieczenia środków (60 tys.) na usu- 
  wanie azbestu. 
  Przewodniczący H.Rożnowski zapytał  
  o przesunięcie środków z dodatków miesz- 
  kaniowych, czy to nie uszczupli środków te- 
  go funduszu. 
  Skarbnik E.Pichór wyjaśniła, że budżet  
  MOPS jest obszerny, poza tym jednostka  
  sama o to wnioskowała o to przesunięcie.  
  Prezydent J.Wilczyński poinformował, że  
  na pomoc społeczną z reguły nie ma środ- 
  ków przez 11 m-cy w roku, a jak już są, to 
  trzeba je szybko wydatkować.  
  Skarbnik E.Pichór wyjaśniła, że część wy-  
  płat świadczeń z MOPS jest na podstawie 
  szacowania, bo wnioskodawców raz przyby- 
  wa, a raz ubywa.  
  Prezydent Miasta - J. Wilczyński wyjaśnił,  
  że środki MOPS wydatkowane są na różne 
  cele, których z roku na rok przybywa. Zada- 
  nia przenoszone są na budżety samorządów.  
  Dlatego jest musi być racjonalna gospodarka 
  tymi środkami. Zdaniem prezydenta, jest to 
  porażka systemu, jest dopiero kwiecień,   
  a przesunięć w budżecie MOPS było robio- 
  nych już bardzo wiele.  
   
  Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
  nie zaopiniowali w/w projekt uchwały.  
c) zm. uchwałę w sprawie Wieloletniej  Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
 Prognozy Finansowej Gminy  nie zaopiniowali w/w projekt uchwały.  
 Ostrowiec Świętokrzyski na lata   
 2014 – 2023 (projekt uchwały w za-  
 łączeniu)  
2. Sprawy różne:  
   
1) Informacja Prezydenta Miasta na  Prezydent J. Wilczyński poinformował  
 temat remontów ulic. radnych, że otrzymał pismo od Wojewody, 
  że gmina Ostrowiec Świętokrzyski została  
  zakwalifikowana do Narodowego Programu  
  Przebudowy Dróg Lokalnych, ze środków  
  tego programu będzie realizowana ulica  
  Miodowa. Natomiast  jeśli chodzi o gospo- 
  darkę niskoemisyjną, gmina otrzyma dofi- 
  nansowanie z NFOŚiGW. 
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  Prezydent poinformował, że generalnie dużo 
  się dzieje w zakresie dróg. Samorządy gmin- 
  ny i powiatowy doszły do porozumienia ze 
  Świętokrzyskim Zarządem Dróg Wojewó- 
  dzkich w sprawie zabezpieczenia środków  
  na realizację V etapu ul. Zagłoby. Istnieje  
  również szansa na remont ul. Bałtowskiej.  
  Prezydent stwierdził, że problem nie jest 
  prosty, ustawa „krzywdzi” takie miasta jak 
  Ostrowiec, dotyczy tylko miast na prawach  
  powiatu. 
   
 
Odrębne głosy do protokółu: nie zgłoszono. 
 
Termin następnego posiedzenia: nie ustalono. 
 
Posiedzenie komisji trwało do godz. 13.25. 
 
Protokołowała:        Przewodniczył: 
        Przewodniczący Komisji 
Marta Kami ńska          Henryk Rożnowski 
 
 


